

16 July 2025

Liva Group Consolidates Borrowings Under New OMR 63 million Facility with Sohar International Bank

Liva Group is pleased to announce the successful consolidation of its existing borrowings into a new OMR 63 million loan facility with Sohar International Bank.

The new structure unlocks significant advantages, including lower borrowing costs, improved cash flow management, and greater flexibility in how capital is allocated across the Group. It also simplifies financial oversight and strengthens Liva's ability to scale with agility and confidence.

More than a financial agreement, the partnership with Sohar International Bank lays the foundation for broader collaboration, including advanced banking solutions that will support Liva's evolving regional operations.

The agreement reflects Liva's proactive approach to building long-term value. As the Group continues to scale and diversify, it ensures a robust, scalable financial foundation, enabling Liva to remain agile, resilient, and ready for the opportunities ahead.

Best regards,

Martin Rueegg
Group Chief Executive Officer



16 يوليو 2025

مجموعة ليفا توحد تسهيلات الاقتراض ضمن اتفاق جديد بقيمة 63 مليون ريال عماني مع بنك صحار الدولي

يسرّ مجموعة ليفا أن تعلن عن نجاحها في إعادة هيكلة وتوحيد قروضها الحالية ضمن تسهيل انتماني جديد بقيمة 63 مليون ريال عماني مع بنك صحار الدولي.

وتتيح هذه الهيكلية الجديدة العديد من المزايا المهمة، أبرزها خفض تكلفة الاقتراض، وتحسين إدارة التدفقات النقدية، وتعزيز قدرة المجموعة على تخصيص رأس المال بشكل أكثر مرونة. كما أنها تُبسّط عمليات الرقابة المالية وتعزز قدرة ليفا على التوسع بمرونة وثقة عبر أسواقها المختلفة.

ولا تقتصر هذه الشراكة على الاتفاق المالي فحسب، إذ تُمهّد الطريق لتعاون أوسع نطاقاً بين مجموعة ليفا وبنك صحار الدولي، يشمل توفير حلول مصرفية متطورة تدعم العمليات الإقليمية المتنامية للمجموعة.

وتعكس هذه الاتفاقية النهج الاستباقي الذي تنتهجه مجموعة ليفا في بناء قيمة مستدامة على الأجل الطويل. وبينما تواصل المجموعة التوسع وتنويع أنشطتها، تُرسخ هذه الشراكة أسس قاعدة مالية صلبة وقابلة للنمو، بما يمكّن ليفا من الحفاظ على مرونتها وتعزيز قدرتها على مواجهة التحديات واغتنام الفرص المستقبلية بثقة وثبات.

مع أطيب التمنيات،

مارتن رويغ
الرئيس التنفيذي
مجموعة ليفا